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Predmet:- nepravilnosti u radu NK Jadrana 

Dana 16.12.2014. u 8:00 sati u moj ured je na sastanak došao Frane Kurte i to na temu NK Jadrana. 

Imenovani mi je dostavio slijedeću dokumentaciju: 

1. Izliste za Porezne Uprave , kartica dop.za MO-za osiguranike po osnovi rada  

2. Obračunske platne liste Blaženka Perić-Komšić  za mjesec 12/2013 

3. Obračunske platne liste Ivan Poklepović za mjesec 12/2013 

4. Obračunske platne liste Velimir Androš za mjesec 12/2013  

5. Obračunske platne liste Nenad Bilić za mjesec 12/2013 

6. Izvješće NK Jadrana za 2013 godinu 

Gospodin Frane Kurte mi je dostavio gore navedenu dokumentaciju i upozorio me na nepravilnosti u 

vođenju knjigovodstva NK Jadrana. Potvrdio  je da u klubu bio zaposlen do prije dva mjeseca i da je 

sada prijavljen na Zavod na zapošljavanje nakon odlaska iz kluba. Potvrdio mi je da je u periodu od 

07.2013. pa do odlaska iz kluba primao uplatu na račun pod nazivom POZAJMICA a ne uplata plaće. 

Iz kartica porezne uprave vidljivo je da je zadnji ID i RS obrazac NK Jadran  poslao  u 06/2013 tj. klub 

nije od toga datuma prijavljivao plaće zaposlenika. Iz kartice je vidljiv i dug za poreze i doprinose od 

prosinca 2012. godine. Odmah sam zatražila iz knjigovodstva Grada Supetra da mi dostave da li je NK 



Jadran za navedeni period tražio naknadu troškova za zaposlenike, tj. da li je dostavljao u mjesečna 

pravdanja platne liste zaposlenika , konkretno Frane Kurte. 

Milenka Stipanović mi je dostavila traženo iz čega se vidi da je NK Jadran od Grada Supetra uredno 

potraživao sredstva za plaće zaposlenika/volontera i dr. 

Znači , Nk Jadran je uredno od Grada naplaćivao plaće, poreze i doprinose a da iste nije zaduživao  ni 

uplaćivao Poreznoj Upravi. Također, na računu Kurte Frane nikada nije evidentirana plaća već uplata 

pozajmice.  

Odmah sam kontaktirala i osobu u Poreznoj upravi koja mi je potvrdila da je porezna tražila ID 

obrasce za navedeni period koje računovodstvo NK Jadrana MORA po zakonu dostavljati i na osnovu 

kojih će klub biti zadužen za neplaćene obveze. Postavlja se pitanje koji su to točni iznosi koje će 

porezna zadužiti klub nakon što se predaju ID obrasci i tko će taj dug platiti? 

Ista ta potraživanja Grad Supetar je redovno uplaćivao klubu iz čega proizlazi  da su nam  prezentirani 

netočni podaci i novci kojima su trebali biti plaćeni porezi i doprinosi nenamjenski  su utrošeni. 

Nakon ovih saznanja  o nenamjenskom i netranspartenom trošenju sredstva Grada Supetra , 

prezentiranju krivih podataka , neplaćanju osnovnim zakonskih utvrđenih obveza prema državi 

odmah dajem nalog službi proračuna i financija da se obustave sve daljnje uplate prema NK Jadranu 

dok se ova situacija ne riješi, te tražim sazivanja hitne i izvanredne skupštine kluba. 

Također, ovim putem molim i predsjednika kluba Iliju Androševića  da se o gore navedenom HITNO 

očituje te da nam dostavi zapisnike Porezne Uprave unazad dvije godine ukoliko ih je bilo. 

Ovim putem napominjem da je Grad Supetar  već zatražio sazivanje redovne Skupštine društva te je 

ponudio preuzimanje knjigovodstva od siječnja 2015. godine. 

Jako sam razočarana ovakvim ponašanjem vodstva kluba NK Jadrana te nažalost moram konstatirati 

da su se pokazale istinite sumnje u poslovanje kluba kao i činjenica da vijećnici Grada  Supetra nisu 

podržali izvješće kluba za 2013. Godinu. 

U nadi da ćemo napokon riješiti sve probleme unutar kluba koji je zaštitni znak našeg Grada. 

S poštovanjem, 

 

                                                                                                                   GRADONAČELNICA GRADA SUPETRA 

   Ivana Marković 

 

 

  


